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September 2021 Høringssvar ang. Skole kapacitet i Støvring 
 

På vegne af forældrebestyrelsen i Støvring Syd vil vi gerne give vores mening til kende i forhold til 

kapacitetsudfordringerne for Bavnebakkeskolen og Karensmindeskolen.  

Da der gennem flere år er blevet arbejdet med midlertidige lappeløsninger, ønsker vi en enhedsskole, hvor 

vores børn kan gå i skole fra 0. til 9. klasse. Vi ønsker en løsning, der kan rumme langsigtede perspektiver i 

en by med kraftig tilvækst og stadig nye udstykninger i Støvring Syd. Dette ser vi løses bedst ved at opføre 

en ny skole, som kan placeres i Buderupholm tæt på det nye Børnehus Fuglsang. I denne konstellation vil 

erfaringerne fra Karensmindeskolen omkring overgang fra børnehave til skole kunne videreføres i denne 

nye skole.   

Vi mener, det er vigtigt at fastholde en god overgang mellem børnehaver og skoler, hvor samarbejdet 

mellem institution(er) og skole er godt struktureret, så børnene sikres en god og tryg overgang. Det betyder 

at afstanden mellem skole og institutioner bør være i gåafstand til hinanden. 

Vi støtter derfor op om scenarie 3 i oplægget til høringssvaret.  

 

Med venlig hilsen 

Forældrebestyrelsen Støvring Syd 


